

T1 Syma C

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

March 29

4:30 PM, AP Testing Town Hall - Parents

7:30 PM, Gunn Parent Crafting Circle

March 30

6:00 PM, Class of 2024 9th Grade Parent Network Meeting with Linda Kirsch

March 31

3 PM, Senior Sign Distribution

April 1

1:30 PM, Special PTSA General Assoc. Meeting

3 PM, Senior Sign Distribution

7:30 PM, 11th Gr Parent Network Social

Last Day for Summer School Registration

April 2

Minimum Day

April 3

Grab-n-Go RSVPs Due

April 4 - 9

Spring Break

*NOTE: Dates and times of events are as of the date of this publication and may change. Be sure to check the **Gunn Calendar** for any last-minute changes. For corrections or additions to the Calendar, contact **Martha Elderon**.*

日历

请查阅Gunn高中[日历](#)和[网站](#)以获取新的活动信息。

3月29日

下午4:30, AP测试市政厅, 家长

下午7:30, Gunn家长手工圈

3月30日

下午6:00, 2024年毕业九年级学生家长网络跟Linda Kirsch会议

3月31日

下午3:00, 12年级学生标志分配

4月1日

下午1:30, 特别PTSA一般协会会议

下午3:00, 12年级学生标志分配

下午7:30, 11年级学生家长联系会议

暑假班登记最后一天

4月2日

半日上课天

4月3日

Grab-n-Go RSVP到期

4月4-9日

春假

节日日期和时间可能会有改变。请检查[Gunn 日历](#)是否有任何最新更改。有关日历的更正或补充, 请跟 **Martha Elderon** 联系。

GUNN NEWS & EVENTS

T2 Marc C

****NEW** Town Hall Regarding the AP Testing Schedule**

Mon, March 29, 9:15 AM (for students) and 4:30 PM (for parents)

Please join the Gunn administrative team for a live dialogue about the current AP testing schedule. On Monday, March 29th at 9:15 AM, we will hold a student town hall meeting to address and respond to students questions and concerns. Later that day, at 4:30 PM, we will hold a Q&A session for parents.

****NEW** 讨论AP考试计划**

3月29日星期一下午9:15(学生会),下午4:30(家长会议)

欢迎加入Gunn管理队讨论当前的AP测试计划。3月29日星期一上午9:15,我们将举行一次学生会堂会议以回答学生的问题和疑虑。晚上下午4:30我们将举行家长问答环节。

****NEW**9年级家长群会议, 大学升学顾问Linda Kirsch**

3月30日星期二下午6:00

2024年的父母-欢迎加入与Linda Kirsch的对话,谈谈您想知道关于Gunn大学和职业中心的事情。在活动前一天将会通过电子邮件发送链接。

T2 Syma C

Class of 2024 - 9th Grade Parent Network Meeting with College Counselor Linda Kirsch

Tues, March 30, 6:00 PM

Parents in the Class of 2024 -- Please join us for a lively conversation with Linda Kirsch on everything you ever wanted to know about Gunn's college and career center. The Zoom link will be emailed via UpToUs the day before the event.

2024年毕业班-九年级家长网络跟大学咨询员Linda Kirsch会议

3月30日, 星期二, 下午6:00

2024 年毕业班的家长们 -- 请参加我们跟Linda Kirsch谈论您想知道关于Gunn大学和职业中心。会议前一天时Zoom 连接会通过 UpToUs 发送。

T3 Emily

新: 十二年级学生牌子发送

星期三3/31和星期四4/01三点到四点

高中四年的“牌子”来了，它们在你的窗户或者前院上特别好看！请让你的高四学生开车，骑车或者走路来取他们的牌子这星期三**3/31**或者星期四**4/01**放学后**3-4**点。如果是在学校教室里上课，他们可以直接来拿。如果是在家上课的，学生可以来打个招呼！我们需要一些人来帮忙发牌子。都会按着安全规程来做的。[在这里报名](#)。把牌子放起来支持我们优秀的高四学生们！**Go Titans!**

T4 Irene

****NEW** Special PTSA General Association Meeting**

Thur, April 1, 1:30 - 2:00 PM

Join us for a brief PTSA General meeting to approve budget adjustments for Global Cultures "Grab-and-Go" Tasting, all-school Spirit Outreach Mailing, and PTSA-led student wellness and engagement projects allocated by grade, and to release funds for the remainder of the year. Only business mentioned in this notice of special meeting can be transacted. The Zoom link will be emailed the day before the meeting.

****新** 特别PTSA总体协会会议**

4月1日, 星期四, 下午1:30-2:00

参加一个短暂的PTSA总体会议来赞同以下的预算金额调整: “Global Cultures ‘Grab-and-Go’ ”品尝会的, 扩大全学校精神范围邮寄和PTSA举办的学生健康与投入程度的项目。我们也会发剩下学期的资金。只有在这个通知提到的事务可以背办到。Zoom会议链接会在会议前天发出。

T5 Nancy Liang

****NEW** Class of 2022 - 11th Grade Parent Network Social**

Thur, April 1, 7:30 PM

Please join us next Thurs April 1 at 7:30 PM on Zoom for 11th Grade Parent Network Social with no specific agenda! Come meet other junior parents and enjoy an open discussion. Bring your questions and anything else you'd like to share. We look forward to seeing you there! We'll email the Zoom link the day before the event.

**** 新 ** 2022届-11年级家长网络社交会**

4月1日, 星期四, 晚上7:30

请于下星期四4月1日下午7:30在Zoom上加入我们, 参加11年级家长网络社交活动, 没有具体议程! 快来和其他11年级家长见面并进行公开讨论。提出您的问题以及您想分享的其他内容。我们期待着您的光临! 我们将在活动开始的前一天通过电子邮件发送“Zoom”链接。

****NEW** Gunn Counseling**

Gunn is opening up opportunities for selected students based on academic, attendance, and other circumstances to attend 4 days a week. If your students would benefit from attending 4 days on campus in person, please fill out the following form, and your student's counselor will forward their recommendations to the administrators for approval. Request for [4-day In-Person form](#).

****新**冈恩 (Gunn) 咨询**

Gunn会根据学术，出勤和其他情况为选定的学生提供每周参加4天的机会。如果您的学生将从亲自参加4天的校园活动中受益，请填写以下表格，您的顾问将把他们的推荐转发给管理员以批准。要求提供一个4天的见面表格。

T6

****UPDATED** Summer School for Gunn Students**

Enrollment Window Is Open until April 1

This year summer school will be offered in-person for kick-start credit or credit recovery. Session one will be offered June 14 - July 2, and Session 2 will be offered July 6 - July 23. Students can take one kick-start (general education) course per session or two credit-recovery classes per session. Contact your counselor if you're interested in *credit recovery courses*. Please see the [Summer School page](#) on credit recovery, classes that are for rising Seniors only, course catalog, schedule, and registration information and links.

T7 Syma C

****NEW** "Grab-and-Go" Global Cultures Tasting Bag Pickup on April 24 for Students**

RSVP by April 3

To promote diversity and showcase the rich culture and interests of the Gunn community, in lieu of the International Week usually held at Gunn, this year PTSA is organizing a Global Cultures "Grab-and-Go" Tasting Bag Pick-up for students on Saturday April 24 in the afternoon, following all covid-safe protocols. Goodies such as boba tea preparation kits and snacks from around the world will be available while quantities last. Sign up and don't miss your chance! Students need to [RSVP on this form](#) by Saturday April 3. The RSVP is non binding and will help us determine quantities. Student IDs will be required at pickup. It's a great time to drive, bike, or walk through campus.

****新** 4悦24日学生"Grab-and-Go" 全球文化品尝袋子领取活动**

4月3日前敬请回复

这个周末是Gunn举办的“International Week”。为了促进Gunn社区的多样性和展示柜丰富的文化和兴趣，今年PTSA安排了一个特别的活动。在4月24日星期六下午，根据冠状病毒安全协议，会有一个给学生的“Grab-and-Go”全球文化品尝袋子领取活动。这个活动会提供一些好东西，包括波霸茶制备套件和来之世界各地的一些小吃。别忘记报名！为了帮我们确定袋子数量，学生请4月3日前[在这里敬请回复](#)。领取活动时需要学生带学生身份证。这是一个好机会驾驶、骑自行车、或走路到校园。

T8 Syma C

****NEW** ENGLISH BOOKS**

Have books to return? Any books that are due or overdue may be dropped off at the English office (N100) on Wednesday and Thursday after school (between 3:00 & 4:15). For students who are on campus, books may be dropped off during the lunch break any day next week.

Need a physical copy of an English book? For any student who wasn't able to pick up an English book for their current class, it's not too late. Stop by the English office (N100) any day next week, during the lunch break or after school on Wednesday or Thursday (3:00 to 4:15)

If you have any questions, please contact your English teacher or Ms. Glover in the English office, at lglover@pausd.org.

****新**英语书**

您有要退还的书吗？所有到期的或逾期未交的书可以在星期三或四放学后（3:00至4:15）在英语办公室（N100）退还。在校园上的学生可以在下星期任何一天下休时退还书。

您需要一本实体英语书吗？没有领取当前课程的书的学生可以在下星期任何一天在下休时或星期三和四放学后（3:00至4:15），到英语办公室（N100）拿。

T9 Michael Wang

****NEW** PTSA Awarded Spring Grants**

Thanks to generous support of parents in our Fall Back-to-School campaign, Gunn PTSA has awarded \$36,000 to promote innovative teaching this year. [Click here](#) to see the 18 new awards in addition to the fall and winter grants. Grants are for classroom or school-wide programs that teach or support students in creative and engaging ways. Staff are encouraged to support local business when purchasing items.

****新** PTSA授予春季补助金**

在我们的“秋季返校”活动中，由父母的支持，Gunn PTSA今年已拨出36,000美元以促进创新教学。单击此处查看除秋季和冬季拨款之外的18个新奖项。助学金用于课堂或学校范围内的计划，这些计划以创造性和引人入胜的方式教导或支持学生。鼓励员工在购买物品时支持当地业务。

****UPDATED** The Gunn PTSA Spring Staff Grants**

Deadline Is April 15

The next round of Staff Grants will help fund equipment and/or supplies that will help staff re-open classrooms and teach students in person and remotely. The PTSA will notify applicants of decisions as soon as possible, with approvals made on a rolling basis. [Apply now.](#)

1. Non-technology grants are available for up to \$2000 per request; larger amounts may be considered.
2. We have added a NEW Instructional Technology Grant option. PTSA is funding a hybrid instructional technology pilot with the goal of creating a technology library for staff to use for teaching and learning. [Please review the application for more details.](#)

****更新** Gunn PTSA春季员工补助金**

截止日期是4月15日

下一轮“员工补助金”将为设备和/或物资提供资金，这将有助于员工重新开放教室并亲自和远程教学生。PTSA将在滚动批准的基础上尽快将决定通知申请人。现在申请。

1. 每项请求最多可提供2000美元的非技术赠款；可以考虑更大的数量。

2. 我们添加了新的教学技术补助金选项。PTSA正在资助一项混合教学技术试验，目的是为员工创建一个技术库，以供教学使用。请查看该应用程序以获取更多详细信息。

Hannah

****UPDATED** VIRTUAL Career Month & Development Opportunities – March 2021**

March is [PAUSD Career Month](#) and plenty of information will be provided about jobs, internships, and other career development opportunities. Rachel Kaci, the PAUSD Work Experience Teacher, is always working to build the list of available internships for our students -- If you have any leads or contacts at your places of work, please contact rkaci@pausd.org.

Here are some resources and upcoming career-related events:

- [PAUSD Bulletin Board](#) for jobs/internship suggestions (ongoing)
- [Lockheed Martin Internship](#)
- [Career TechEd Talk](#)
- Job Fair will be held during lunch on Tuesday March 30 via Zoom
- Career Pathways Fair will be held during lunch on Wednesday March 31 via Zoom
- The following week is the Career Pathway Series with more events such as the Women in STEM panel, a job fair, and the career pathways fair that highlights the 13 CTE pathway alternatives for students to pursue post-high school. For more information, please contact the Work Experience Teacher: Rachael Kaci rkaci@pausd.org or visit this [website](#) and [flyer](#), also [see the slide-deck](#).

****新的** 虚拟职业月的机会 – 三月份 2021**

三月份是 PAUSD 的 [职业月](#) 所以我们会送出很多关于工作，实习，和其他发展的机会。Rachel Kaci 是我们的“Work Experience”老师和她总是在加新的机会到我们的列表。如果你知道一些给大学学生的机会或者有一个人的联系信息，请联系 rkaci@pausd.org.

这里有一些资源和职业相关的事件:

- [PAUSD 的布告栏](#) 有工作/实习的建议 (进行中)
- [Lockheed Martin 的实习](#)

- [职业事件](#)
- 工作的博览会会在三月三十号中午饭的时候在 Zoom
- 职业道路的博览会会在三月三十一号中午饭的时候在 Zoom
- 这下个礼拜的职业道路的博览会会后很多事件像一个STEM中的女性事件, 工作博览会, 和职业道路博览会 (介绍十三个 CTE 道路学生可以高中后做的)。如果要更多的信息, 请联系Rachael Kaci rkaci@pausd.org 或者看这个 [网站](#) 和 [传单](#), 或这个[滑台](#).

T11 Sunny Peng

****UPDATED** Notes/Recordings from Recent Zoom Meeting**

- [Recording](#) of the March 16 Parent Ed Night with Scott Fried
- [Recording](#) and [Slides](#) from the March 8 Return-to-Campus Orientation Webinar
- Recording of the March 3 Class of 2022 [Naviance Presentation](#)
- [Recording](#) and [Notes](#) from the Feb 26 Principal's Chat re: Summer School

****更新** 最近"Zoom"会议的笔记和录像**

- 三月十六日Scott Fried带领的家长教育之夜[录像](#)
- 三月八日回校资料网络会议[录像](#) 和 [幻灯片](#)
- 三月三日2022班级 "[Naviance](#)" [演讲](#)的录像
- 二月二十六日关于暑期班的校长演讲的[录像](#) 和 [笔记](#)

T11 Sunny Peng

Gunn Parent Crafting Circle

March 29, May 3, June 7, 7:30 PM

Do you knit, sew, scrapbook, or just have some things you've been meaning to fix? Are you interested in chatting with other parents while you work with your hands, and maybe discovering a new craft in the process? Join the Gunn Parent Crafting Circle and make some new friends! We'll meet the first Monday of each month, virtually at first and then maybe in person later on. It is a great antidote to Zoom fatigue; a call where nobody is staring at the screen! If interested, please email Joyce Farnsworth at joyce.farnsworth@gmail.com or just show up. Zoom link will be emailed out the day before the meeting.

Gunn 家长手工圈

三月二十九日, 五月三日, 六月七日, 下午七点半

你喜欢编织, 缝剪, 贴簿, 或有些你想修复的东西吗? 你对跟其他家长聊天时做手工, 并从中发现新工艺感兴趣吗? 加入Gunn家长手工圈并交些朋友吧! 我们会在每月第一个星期一见面, 最初会在网上但是之后可能会亲自见面。它是消除疲劳的好解药, 一个不用看着屏幕的Zoom会议。如果有兴趣的话, 请通知Joyce Farnsworth女士 (电邮 joyce.farnsworth@gmail.com) 或者直接参加会议。Zoom链接会在前一天通过电子邮件发出去。

T12 Ethan Chen

****NEW** Breathe with Me Is Coming to Gunn!**

Thurs - Sun, April 22 - 25

The global art project Breathe with Me is coming to Gunn on April 22-25, and the entire Gunn community -- students, staff, and families -- are invited to come and paint! We will be "painting our breath" in ultramarine blue on a 777-foot-long canvas surrounding the Gunn soccer field. Breathe with Me will be a celebration of life, wellness, community, and the thing that unites us all, no matter what challenges we may be facing during the pandemic -- breathing! We will need lots of volunteers -- [Please fill out this non-binding interest form](#) if you're interested in helping and we'll get in touch. Thank you for your support!

****新** Breathe with Me“ 要来Gunn了!**

星期四-星期日，四月**22-25**

这个全球艺术项目 Breathe with Me 要在四月22-25来到 Gunn，然后所有 Gunn 社区的人--学生，员工，和家庭--都会被邀请过来和画画！我们会用深蓝色上“画画我们的呼吸”，在一个777-英尺-长帆布包围 Gunn 足球场。Breathe with Me 会庆祝生活，健康，社区，和把我们都团结的东西，不管我们在大流行病里面倒的困难--呼吸！我们会需要很多的义工 -- [请填下来这个不具约束力的兴趣表](#) 如果你有兴趣帮助然后我们会联系你。谢谢你的帮助！

PTSA Executive Board Candidates for 2021-22

The Gunn PTSA Nominating Committee is pleased to announce the PTSA Executive Board Candidates for 2021-22. The PTSA general membership will vote on the Slate at the next General Assembly meeting on Wednesday April 21. Many thanks to nominating committee members Julia Jacobsen, Annie Bedichek, Jackie Liang, Anne Marie Hallada, and Karrie Chen for their hard work, and to the following parent volunteers for offering to serve the Gunn community next year:

President - Lili Nova-Roessig

Executive Vice President - Julia Jacobsen

VP of Communications - Suman Rangaswamy

VP of Ways & Means - Audrey Gold

VP of Community Activities - Janet Owen

Secretary - Jen Schultz

Treasurer - Pilar Hsue

Auditor - Karrie Chen

Historian - Claire Kirner

Parliamentarian -- to be appointed

Liang, Anne Marie Hallada, and Karrie Chen for their hard work, and to the following parent volunteers for offering to serve the Gunn commu